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  Încheiat astăzi, 15 iulie 2008, cu ocazia desfăşurării şedinţei ordinare  
 a Consiliului Local al oraşului Tîrgu Ocna. 

La şedinţă sunt prezenţi 17 consilieri. Participa sefii de servicii si 
birouri. 

Participa d-l Melinte Mihai din Tîrgu Ocna, str.Poet Ion Grămadă, 
nr.28. 

Şedinţa fiind statutară, preşedintele de şedinţă, d-l consilier Antohe 
Cristian supune spre aprobare procesul verbal incheiat la şedinţa ordinară 
din data de 26 iunie 2008. Se aproba în unanimitate. 

In continuare, preşedintele de şedinţă citeşte şi propune spre aprobare 
ordinea de zi propusă de executiv.  

 
  ORDINEA DE ZI: 
 

 1) Proiect de Hotărăre privind desemnarea doamnei Barna Liliana ca 
 preşedinte de şedinţă pe o perioadă de o lună. 
                       Iniţiator- Primarul oraşului Tîrgu Ocna 
 

 2) Proiect de Hotărâre privind rectificarea bugetului local. 
                       Iniţiator- Primarul oraşului Tîrgu Ocna 

 
 3) Proiect de Hotărâre privind aprobarea Regulamentului de 

 organizare şi funcţionare a Consiliului Local al oraşului Tîrgu Ocna. 
                                    Iniţiator- Primarul oraşului Tîrgu Ocna 

          
 4) Proiect de Hotărâre privind reactulizarea preţului de vânzare a 

 terenului din str.Poet Ion Grămadă, nr.28. 
              Iniţiator- Primarul oraşului Tîrgu Ocna 
        
 - Diverse.     
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  Proiectele de hotărâre propuse sunt în conformitate cu prevederile 
 legale şi se supun la vot. 
  - Cine este pentru? 
  - Cine este împotrivă? 
  - Dacă se abţine cineva? 
         Ordinea de zi a fost aprobată în unanimitate. 
 
 
  Punctul 1 al ordinii de zi 
 
  Cele 3 comisii de specialitate din cadrul Consiliului Local avizează 
 favorabil proiectul de hotărâre în forma prezentată de executiv. 

 Preşedintele de şedinţă supune la vot “Proiect de Hotărăre privind 
 desemnarea doamnei Barna Liliana ca preşedinte de şedinţă pe o 
 perioadă de o lună”. 
  - Cine este pentru? 
  - Cine este împotrivă? 
            - Dacă se abţine cineva? 
   Se votează în unanimitate. 
 
  Punctul 2 al ordinii de zi 
  
                    Comisia economică avizează favorabil proiectul de hotărâre în forma 
 prezentată de executiv, cu propunerea ca în şedinţa de consiliu local din luna 
 august 2008, să se prezinte un raport analitic, pe articole de calculaţie şi 
 stadii fizice şi valorice a realizării bugetului local. 
  Preşedintele de şedinţă supune la vot “Proiect de Hotărăre privind 
 rectificarea bugetului local”. 
  - Cine este pentru? 
  - Cine este împotrivă? 
            - Dacă se abţine cineva? 
  Se votează în unanimitate. 
  
  Punctul 3 al ordinii de zi  
 
  Comisia pentru administraţie publică avizează favorabil proiectul de 
 hotărâre cu următoarele propuneri: 

- art.25 “procesele verbale ale şedinţelor comisiei vor fi semnate de toţi 
membriii” 
-  art.39 se scoate textul “ si dialogul dintre vorbitor şi cei prezenţi în sală” 
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-  art.83, alin.3 “…votul majorităţii consilierilor în funcţie” 
- art.84, alin.4 “aplicarea sancţiunilor prevăzute la alin.1, lit.c si d poate fi 
făcută numai dacă se face dovada că viceprimarul a încălcat în mod repetat 
atribuţiile prevăzute de lege şi cele stabilite prin dispoziţia primarului. 
-  art.84 greşeală de redactare- art.83 
  Comisia pentru studii şi prognoze economico-sociale avizează 
favorabil proiectul de hotărâre şi propune ca: 
- procesul verbal al comisiei să fie semnat de toţi membrii prezenţi la 

lucrările comisiei 
- la solicitare, documentele şedinţei să fie eliberate pe bază de suport 

informatic 
- şedinţa de Consiliu Local să se desfăşoare în ultima săptămână din lună 
-  Comisia pentru urbanism avizează favorabil proiectul de hotărâre cu  
următoarele menţiuni: 
- art.25 “după încheierea şedinţei, procesul verbal să fie semnat de toţi  
membrii comisiei respctive 
- art.83, alin.4 să se adauge neîndeplinirea atribuţiilor de servici 
- materialele de şedinţă să fie trimise în format electronic consilierilor care  
doresc 
- să se stabilească, în principiu, ziua în care vor avea loc şedinţele ordinare ale 
Consiliului Local, propunându-se ca acestea să se desfăşoare, de regulă, în 
ultima zi de marţi din luna respectivă. 
  D-l consilier Silochi Stefan propune ca şedinţa de Consiliu Local să 
aibă loc în ziua de joi a săptămânii. 
  D-na consilier Sotcan Theodora solicită fixarea unei zile pentru 
desfăşurarea şedinţei de Consiliu Local, oricare ar fi aceea. 
  D-na consilier Biri Daniela spune “se insistă prea mult pe această 
temă”. 
  D-na Primar, Ivanof  Floarea spune “avantajul ca şedinţa de Consiliu 
Local să fie stabilită în ziua de marţi a săptămânii este că joi, vineri se dau 
materialele de şedinţă, iar sâmbătă şi duminică se studiază”. 
  Toţi cei 17 consilieri votează ca şedinţa de consiliu local să se 
desfăşoare în ultima săptămână din lună şi rămâne ca executivul să stabilească 
ziua. 
  D-l consilier David Maricel spune ”de principiu este de preferat in 
ziua de joi”.  

  Preşedintele de şedinţă supune la vot “Proiect de Hotărăre privind       
  aprobarea Regulamentului de organizare şi funcţionare a Consiliului   

Local al oraşului Tîrgu Ocna”. 
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  - Cine este pentru? 
  - Cine este împotrivă? 
            - Dacă se abţine cineva? 
  Se votează în unanimitate. 
 
 
  Punctul 4 al ordinii de zi 
  
  Comisia pentru studii şi prognoze economice avizează favorabil 
 proiectul de hotărâre în forma prezentată de executiv. 
  Comisia pentru urbanism a efectuat o deplasare în teren pentru a avea 
 un punct de vedere obiectiv în ceea ce priveşte acest proiect de hotărâre. 
  In urma constatărilor făcute la faţa locului, ţinând seama şi de 
 reevaluarea terenului cu raportul de evaluare anexat, comisia pentru 
 urbanism este de acord cu aprobarea preţului de vânzare reactualizat a 
 terenului din str.Poet Ion Grămadă, nr.28 şi acordă aviz favorabil. 

 Preşedintele de şedinţă supune la vot “Proiect de Hotărăre 
 privind reactulizarea preţului de vânzare a terenului din str. Poet  Ion 
 Grămadă, nr.28”.  
       - Cine este pentru? 
   - Cine este împotrivă? 
             - Dacă se abţine cineva? 
  Se votează în unanimitate. 
 
  Diverse  
 
  Are cuvântul d-l consilier Sultănel Dănuţ care ridică 2 probleme:  
 - blocurile A.N.L. din oraşul Tîrgu Ocna, propunând efectuarea unor 
 anchete sociale, deoarece sunt multe garsoniere libere; 
 -  câinii comunitari.  
  D-l viceprimar, Nuţu Costache spune că a luat act de importanţa 
 acestui aspect şi trebuie găsită o modalitate pentru a rezolva situaţia 
 neplăcută a câinilor. 
  D-l consilier Sultănel Dănuţ spune că s-a gândit la un mic 
 plan/proiect. 
  D-na consilier Biri Daniela solicită amplasarea avizierului central in  
 faţa Băncii Transilvania, unde a fost avizierul electoral. 
  D-l consilier Sultănel a primit sesizări din partea unor cetăţeni care 
 sunt deranjaţi de zgomotul pe care îl fac motocositoarele la ora 6.00 
 dimineaţa. 
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  D-l consilier Mazilu Valentin spune că toată zona blocurilor de pe 
 strada 1 Mai este blocată şi plină de gunoi. 
  D-l consilier Cristia Vasile doreşte să dezbată 2 probleme: 
 - în urmă cu o săptămână a avut o discuţie cu un reprezentant de la Crucea 
 Roşie, care este dispus să repartizeze o salvare benefică pentru oraşul Tîrgu 
 Ocna şi să furnizeze medicamente mai ieftine cu 30%; 
 - tot mai multe persoane ridică problema segmentului de comerţ din oraş. 
 - în Piaţa Agroalimentară sunt persoane care cumpără legume şi fructe din 
 Piaţa Oneşti şi apoi le vind cu 30% mai scump in oraşul Tirgu Ocna. 
 “Avem un târg săptămânal ce nu există nici dincolo de Siret, în condiţiile 
 acestea sunt şi rezultatele, fiind o activitate autofinanţată se cheltuie în 
 prostie. Oraşul Tîrgu Ocna fiind un oraş turistic nu are o structură privind 
 vânzarea produselor de artizanat. Pornind de la denumirea oraşului propune 
 organizarea unui târg anual”. 
  Are cuvântul d-na Primar, Floarea Ivanof care mulţumeşte pentru 
 prezenţa la şedinţa de Consiliu Local, mulţumeşte pentru critici şi pentru 
 aprecieri şi informează referitor la problemele ridicate: 
  “noi, executivul ne-am orientat ca evenimentul Zilele oraşului Tîrgu 
 Ocna să se desfăşoare în perioada 15-17 august 2008, întrucât 15 august este 
 ziua Sf. Maria- ocrotitoarea oraşului nostru”. 
  Referitor la curăţenia care se face în incinta blocurilor solicită 
 înţelegere din partea cetăţenilor, deoarece această activitate nu mai durează 
 mult timp. 
  Referitor la propunerea d-nei consilier Biri de a prezenta un raport în 
 şedinţa de luna viitoare, d-na primar doreşte să spună că executivul va face 
 această lucrare. 
  Referitor la Crucea Roşie spijină acest O.N.G. 
  Are cuvântul d-l viceprimar, Nuţu Costache: 
  “problema comerţului este primordială dacă ne raportăm la piaţa din 
 oraş. Cu ocazia inspecţiei am constatat că e un haos, iar cheltuielile care se 
 fac nu se compară cu veniturile încasate. Sunt probleme de organizare a 
 asociaţiilor familiale, a persoanelor fizice, a producătorilor agricoli. Este 
 nevoie de o selectare pe genuri de produse, a fost o situaţie scăpată de sub 
 control, dar aceste lucruri se vor modifica. Pe parcurs urmează să se 
 finalizeze contractele, cine doreşte să facă comerţ să suporte  cheltuielile. 
 Comerţul civilizat permite restaurantului să iasă cu masa afară”. 
  D-l viceprimar spune că se vor gasi soluţii pentru produsele de 
 artizanat. 
  Referitor la problema bazarului şi a târgului săptămânal- urmează să 
 se igienizeze, să se contabilizeze, sa fie curăţenie. 
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  D-l viceprimar spune că reţeaua de apă este veche şi uzată de aceea
 sunt multe avarii, nu există o schiţă a reţelei de apă, de canalizare, nu s-a 
 ţinut o evidenţă precisă. 
          Preşedintele de şedinţă multumeşte pentru participare şi declarǎ 
 închise lucrările şedinţei de constituire a consiliului local. 
 
 
    PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ, 
        CONSILIER, ANTOHE CRISTIAN 
 
 
 
 
 
 
         Contrasemnează, 
        Secretarul oraşului Tg.Ocna, 
       Cons. juridic, Mihaela-Luminiţa Roşeţ 
 
 
 


